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Till 

Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd 

2013-04-18 

Regelbundna medborgarmöten                          
Anmälan av medborgarförslag 

 

Förvaltningens förslag  

Stadsdelsförvaltningen överlämnar medborgarförslaget till stadsdelsnämnden  

för behandling. 

 

Ulla Thorslund Marie Janemar 

stadsdelsdirektör avdelningschef  

 

 

Sammanfattning 
Förslagsställaren föreslår att stadsdelsnämnden inför regelbundna 

medborgarmöten, inte bara när det hänt något, utan med en regelbundenhet.  

På dessa möten kan politiker, tjänstemän och andra möta medborgare och  

tillsammans göra stadsdelen bättre och förebygga problem.  

 

I anslutning till nämndens månatliga sammanträden har medborgarna idag 

möjlighet att ställa frågor och diskutera med nämnden politiker och 

förvaltningsledningen (allmänhetens frågestund). Därefter finns möjlighet att 

stanna kvar och lyssna på nämndens sammanträde. 

 

Formerna för nämndens kontakter med allmänheten – i detta fall regelbundna 

medborgarmöten – anser förvaltningen vara en politisk fråga som förvaltningen 

inte kan ta ställning till. Förvaltningen överlämnar ärendet till nämnden för 

behandling. 

 

 

Bilaga 

Medborgarförslag angående regelbundna medborgarmöten. 
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Ärendets beredning 

Ärendet har beretts inom förvaltningens strategiska avdelning. 

 

Ärendet 
I ett inkommet medborgarförslag föreslås att stadsdelsnämnden inför  

regelbundna medborgarmöten, inte bara när det hänt något, utan med en 

regelbundenhet.  

 

I förslaget framhålls att det är en demokratisk fråga, eftersom det är på dessa 

möten som politiker, tjänstemän och andra kan möta medborgare och tillsammans 

göra stadsdelen bättre och förebygga problem. Dessutom att det är väldigt bra och 

positivt ur demokratisk synpunkt att medborgare får ett ansikte på politiker, 

styrande tjänstemän och andra samhällsfunktioner.  

 

Vidare framför förslagsställaren att brottspreventivt är det av extra stor vikt, då 

kontakter kan knytas mellan ideella krafter, föräldrar/ungdomar och t.ex. fältare 

och närpolis. 

 

Förvaltningens synpunkter och förslag 

I anslutning till nämndens månatliga sammanträden har medborgarna idag 

möjlighet att ställa frågor och diskutera med nämnden politiker och 

förvaltningsledningen (allmänhetens frågestund). Därefter finns möjlighet att 

stanna kvar och lyssna på nämndens sammanträde. 

  

Formerna för nämndens kontakter med allmänheten – i detta fall regelbundna 

medborgarmöten – anser förvaltningen vara en politisk fråga som förvaltningen 

inte kan ta ställning till. Förvaltningen överlämnar ärendet till nämnden för 

behandling. 
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